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HEE
We werken nu in spoor 2 met de werkgevers samen in een Taskforce olv EZK en SZW doen daarin mee. Scholen

horen daar in principe bij als werkgever. VWS bestelt pakhuizen vol antigeentesten die werkgevers incl scholen vanaf eind

december kunnen bestellen, en SZW werkt een subsidieregeling uit zodat de afnamekosten laag blijven.
De pilots grootschalig testen die we gaan doen in steden/wijken met hoge prevalentie, bij evenementen (field labs) en nu
ook op scholen werken allemaal toe naar het doel: terugdringen besmettingen en als gevolg daarvan openen samenleving.

Een convenant is een vorm die we nog niet verkend hebben. We merken dat de ambities bij werkgevers en scholen m

woorden heel groot zijn, maar de operationele vertaling wat achterblijft. Gelukkig is er nu ook cen uitvoeringsteam aan

werkgeverszijde olvEEEDat maakt me wat aarzelend om weer wat nieuws daarbovenop te gaan verzinnen:

we zijn al even onderweg.

Terajde: inhoudelijk 1s het natuurlijk wel logisch dat werk en school nu na privé de hoogste besmettingsrisico’s vormen als

de rest vd samenleving op slot zit.

En tot slot: enig realisme is op zn plaats over wat je kunt beretken met testen. Zie ook het OMT advies.

In de Kamerbriel zullen we hier dieper op ingaan.
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Onderwerp: testen benutten om R te verlagen

IEE
Gezien de stagnatie / stijging van het aantal positief geteste personen en het gebrek aan effectieve maatregelen is er behoefte

aan nieuwe impulsen.
Besmettingen buitenshuis is vooral op school en werk.

Is het denkbaar om met bedrijfsleven (testen door de bedrijven) en onderwijs (testen via de overheid) een plan en afspraak
(iets convenanterigs) te maken. Niet met het doel om meteen te versoepelen, maar om de daling van de R en het aantal

besmettingen te bereiken.

De druk zal hoog worden, denk ik, om met plannen te komen.

Dan zijn natuurlijk gevalideerde testen voor asymptomatisch testen nodig.

Jullie hebben hier vast ook over nagedacht. Zou zo'n impuls zin hebben en mogelijk zijn?
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